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Vragen van de leden Schermers en
Omtzigt (beiden CDA) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over bloeddonoren.
(Ingezonden 28 augustus 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Bloeddonoren stappen op na
rel over salarissen»?1

2
Hoeveel bloeddonoren waren er op
1 januari 2007 en hoeveel op
31 december 2007?

3
Hoeveel klachten zijn er ingediend bij
Sanquin in 2007, en hoe verhouden
deze zich tot het aantal klachten in
2006 en eerdere jaren? Wat waren de
onderwerpen van de klachten?

4
Hoe beoordeelt u de cijfers in de
laatste twee vragen? Geven zij
aanleiding tot specifieke actie van uw
kant?

5
Bent u bereid Sanquin te verzoeken
het hele jaarverslag over 2007 op
internet te publiceren, aangezien dat
tegenwoordig toch echt standaard
praktijk is?

6
Herinnert u zich uw brief van
3 september 20072 over Sanquin
waarin u schrijft: «Ik heb contact
gelegd met de Raad van Toezicht van
Sanquin om de honorering van de

leden van de Raad van Bestuur als
apart punt te gaan bespreken. Waar
mogelijk zal ik het rapport van de
commissie-Dijkstal daarbij betrekken.
Daarnaast ben ik op de hoogte
gesteld van het feit dat de Raad van
Toezicht bereid is om, indien kan
worden vastgesteld wat de
opvattingen van de donoren zijn over
de beloningen van de leden van de
Raad van Bestuur, hierover met de
voorzitter van de Landelijke Donor
Raad in gesprek te gaan. Ik juich deze
bereidheid toe.»? Wat is de uitkomst
van de bespreking met de Raad van
Bestuur, en bent u daarover
tevreden? Wat is de uitkomst van het
overleg tussen de Raad van Bestuur
van Sanquin en de voorzitter van de
Landelijke Donorraad?

1 www.telegraaf.nl, 25 augustus 2008.
2 Kamerstuk 30 800 XVI, nr. 181, vergaderjaar
2006–2007.
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